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مدعیان اصلاحات: تعهد آمریکا در برجام
لغو تحریم نیست بلکه تعلیق تحریم هاست!
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سرویس سیاسی-
روزنامه آرمان در مطلبی نوشــت: »واقعیت این اســت که وضعیتی که در آن قرار گرفتیم، اصلًا خوب نیست 

چون نه طرف آمریکایی کوتاه می آید و نه طرف ایرانی نشانه ای از کوتاه آمدن دارد.«
این روزنامه زنجیره ای در ادامه نوشت: »اینکه چه کسی اول تعهدات را اجرا کند، آن قدر موضوع مهمی نیست 
که کل توافق از بین برود. بنابراین واقعاً لازم است که یک ابتکار و اقدام دیپلماتیکی انجام شود برای اینکه مانع 

از بین رفتن کل برجام شود که اگر واقع بین باشیم به ضرر هر دو طرف است.«
روزنامه آرمان در این مطلب تأکید کرد: »آنچه آمریکا در برجام وعده داده این است که تحریم ها را به حالت 
تعلیق درمی آورد نه اینکه لغو کند. درحالی که الان انتظار ایران این است که طرف آمریکایی ها، تحریم ها را لغو کند.«

هر زمان که دســت طرف ایرانی در مواجهه با آمریکا و تروئیکای اروپا پرُ می شود، مدعیان اصلاحات به خط 
شده و در مسیر امتیازگیری ایران سنگ اندازی می کنند.

مقامات دولت و ازجمله آقایان روحانی و ظریف در سال 94 تأکید کرده بودند که هدف اصلی در برجام، لغو 
یک باره همه تحریم هاســت و نه تعلیق. حالا در شرایطی که طرف غربی به واسطه قانون اقدام راهبردی برای لغو 
تحریم ها، در موضع انفعال قرار گرفته، مدعیان اصلاحات در حال کمک رسانی به  طرف مقابل هستند و مطالبات 

ایران را تقلیل داده و پالس ضعف به طرف مقابل ارسال می کنند.
روزنامه اصلاح طلب: حرف های واعظی درباره دخالت دولت

در افزایش نرخ ارز، »اعتراف« بود نه »شائبه«
روزنامه ابتکار به نقل از یک کارشــناس اقتصادی نوشت: ساختار اقتصاد ما به گونه ای است که نفت را دولت 
به فروش می رســاند و این نفت صرف بودجه می شود بنابراین شائبه دخالت دولت در افزایش نرخ ارز و اعترافات 

خیلی دور از واقعیت نخواهد بود.
ابتکار نوشت: البته صحبت های اخیر رئیس دفتر رئیس جمهوری بار دیگر به این شائبه دامن زده و توجه رسانه ها 
را به خود جلب کرده است. محمود واعظی، رئیس دفتر رئیس جمهوری شامگاه پنج شنبه )7 اسفندماه( در آیین 
تجلیل از صادرکنندگان نمونه استان اصفهان درخصوص نرخ دلار با بیان اینکه ازنظر اقتصادی نرخ ارز ایران ۲۵ 
یا ۲7 هزار تومان نیست، گفته بود: »ما این کار را کردیم تا بتوانیم اقتصاد کشور را اداره کنیم تا امروز دشمنان 
بگویند که فشار حداکثری شکست خورده و آنها به دنبال حل مسائل هستند و امروز ایران از موضع قدرت است.«
روزنامه مدعی اصلاح طلبی در ادامه به نقل از یک کارشناس نوشت: من گمان می کنم دخالت دولت در افزایش 

نرخ ارز دیگر شائبه نبوده و ما این روزها با اعتراف روبه رو هستیم.
  FATF کاسبان

همچنان بر طبل خود تحریمی می کوبند
روزنامه اصلاح طلب اعتماد روز گذشته در مطلبی به موضوع بررسی لوایح FATF در مجمع تشخیص مصلحت 
نظام پرداخت و نوشت: »هم دولتی ها و هم افکار عمومی با توجه به افزایش چشمگیر احتمال بازگشت آمریکا و ایران 
به میز مذاکره و لغو تحریم های اقتصادی، چشم انتظار آن نشسته اند تا شاید اعضای مجمع از خودتحریمی دست 
برداشته و جمهوری اسلامی را از لیست سیاه گروه ویژه اقدام مالی و همنشینی با کره شمالی رها کنند؛ رهایی از 
فهرستی که در چند وقت اخیر آثار تلخ و جانکاهش را بر اقتصاد ایران به جا گذاشته اما مخالفان بی اعتنا به آن، 
واپسین تلاش های خود را برای جلوگیری از تصویب FATF دست کم تا پایان کار دولت روحانی به کار گرفته اند.«
گفتنی اســت اخیراً صادق زیباکلام از چهره های شــاخص اصلاح طلب در یادداشــتی با عنوان »بازی خوانی 
سیاســی« در دنیای اقتصاد نوشــت: غیرمستقیم گفته شده که اگر ما به FATF بپیوندیم، نقل و انتقالات تجاری، 
صادرات و واردات ایران، حواله جات ارزی و... مکشوف و معلوم می شود که صدالبته سخن درستی است. اگر ما به 
FATF بپیوندیم، حجم عظیمی از معاملات و مبادلات تجاری که در ایران صورت می گیرد، آشــکار خواهد شــد... 
مخالفان پیوســتن ایران به FATF به درســتی می گویند، اگر ما به آن بپیوندیم، دیگر نمی توانیم تحریم ها را دور 

بزنیم. آنها کاملًا درست می گویند.
پیش  از این نیز مقامات آمریکایی به صراحت از لزوم تحمیل لوایح FATF به ایران برای دقیق تر شدن سیاست های 
تحریمی و افزایش فشار بر جمهوری اسلامی تأکید کرده اند اما همچنان برخی رسانه های زنجیره ای که پیش تر 
تشــت رسوایی شان در ماجرای برجام به زمین افتاده و رسوا شده اند این بار در تقلایی مشکوک بر طبل تصویب 

این لوایح خسارت بار می کوبند.
فرار از پاسخگویی اصلاح طلبان و عدم عذرخواهی

باعث بی اعتمادی مردم شده است
روزنامه سازندگی در یادداشتی نوشت: »متأسفانه اتفاقی که الان افتاده این است که نیروهای سیاسی و کسانی 
که در دولت و مجلس دهم )اصلاح طلبان( حضور داشتند از گفت وگوی صریح و بی پرده و صادقانه با مردم حذر 
کردند و نفرستادن پالس پذیرش مسئولیت ها و پذیرفتن اشتباهات و عذرخواهی از مردم و گفت وگوی صادقانه با 
آنها و حضور کنارشان موجب شده تا مردم نسبت به نیروهای سیاسی بی اعتماد یا کم اعتماد شوند و اقبالی نسبت 

به هیچ کدام از نیروهای سیاسی نداشته باشند.«
اصلاح طلبان که طی ســال های گذشــته، همواره حامی و هوادار تمام قد دولت یازدهم و دوازدهم بوده اند با 
طرح مسائلی مانند بدشانسی دولت روحانی و... مسئولیت حمایت ها و تصمیمات سیاسی خود را نپذیرفته و فرار 

از پاسخگویی را در پیش  گرفته اند.
روزنامه اصلاح طلب: ریزش در بدنه اجتماعی

به خاطر ناکارآمدی و قدرت طلبی اصلاح طلبان است
روزنامــه همدلی در مطلبی با عنوان »خطری در کمین اصلاحات اصیل« نوشــت: دوم خرداد 7۶ بود که 
آتشــی به نام اصلاحات از زیر خاکســتر ســال ها شعله ور شــد، تا بارقه های نور و امید بار دیگر به کلبه احزان 

ایرانیان دمیده شود.
در ادامه این مطلب آمده است: به مرور این نور امید علاوه بر این که فزونی نیافته به خاموشی نیز گراییده است. 
انباشــت هزینه مطالبات ملت، روزبه روز چنان فزونی پیدا کرد که ســطح مطالبات و توقعات به خاطر ناکارآمدی 
مدعیان اصلاح، اما شیفته قدرت، به نازل ترین نیازهای اولیه تنزل داده شد. هم اکنون با هر گام عقب نشاندن ملت 
از مطالبات مدنی توسط توجیه گران سنتی این جناح، مشاهده می شود که رأی و اقبال مردم با درک نیت برخی 
مدعیان اصلاحات ریزش جدی یافته و موجبات یاس و ناامیدی در بدنه اجتماعی نابســامان اصلاحی را فزونی 
بخشید. از سوی دیگر با پرهزینه شدن سیاست ورزی و تنگ تر کردن فضای عمومی از سوی مخالفان اصلاحات، 

روزبه روز سطح مشارکت به حداقل رسیده است.
شــایان ذکر اســت که مدعیان اصلاحات در حالی لب به اعتراف گشوده و از ناکارآمدی اصلاح طلبان شیفته 

قدرت سخن می گویند که 7 سال از عمر دولت موردحمایت آنها گذشته و تنها 3 ماه به انتخابات مانده است.
هیچ کس تصور نمی کرد

 یا اصلاح طلبان امید الکی داشتند
»حسین مرعشی« ازجمله اصلاح طلبان است که در شماره دیروز روزنامه شرق گفت وگویی با او منتشر شد. 
در این مصاحبه مرعشی گفته است: »آیا اگر یک جناح در انتخابات برنده شد حق دارد تمام پست های مدیریتی 

و فنی کشور را با سلیقه های سیاسی خودش بچیند؟ به نظرم حق ندارد.«
این نوع شــعارهای ویترینی را نزد اصلاح طلبان به وضوح می توان یافت. آنها پیش از انتخابات از یک دولت 
آرمانی ســخن می گویند و پس از پیروزی در انتخابات به سرعت همه چیز را فراموش می کنند. مهم ترین شاهد 
این موضوع شــورای شــهر تهران اســت. پس  از آنکه دو بار شهردار تهران عوض شــد زمزمه هایی در رابطه با 
شــهردار شدن »محسن هاشمی« مطرح شــد اما اصلاح طلبان به شدت با آن مخالفت کردند. این در حالی بود 
که هاشــمی هم ســابقه کار اجرایی در زمینه مترو تهران داشت و تحصیلات او مرتبط با این موضوع بود. دلیل 
مخالفت اصلاح طلبان این بود که اگر  هاشمی شهردار شود آنگاه نفر سی و یکم لیست انتخابات باید وارد شورای 
شــهر شــود که آن فرد »مهدی چمران« بود. اصلاح طلبان حتی نتوانستند شورای شهری با ۲9 اصلاح طلب و 

1 اصولگرا را تاب بیاورند.
مرعشــی ســپس گفته است: »در این زمینه به نظرم دولت ]تدبیر و امید[ اقتصاد ایران را خوب اداره کرد. با 
فشــاری که به اقتصاد ایران آمد، قرار نبود با تورم 4۵ درصد عبور کنیم و اصلًا بمانیم. فشــاری که آقای ترامپ 
به ایران به عنوان فشــار حداکثری آورد، اولین تجربه یک تحریم ســنگین و شکننده بین المللی بود. هیچ کس در 
ایران و جهان تصور نمی کرد]!![ یک دولت به نام دولت آمریکا می تواند به تنهایی و بدون داشــتن مصوبه شورای 
امنیت این گونه اقتصاد یک کشور را در فشار قرار دهد... متأسفانه چون آقای روحانی روابط عمومی خوبی ندارد 
و تیمش هم محبوب مردم نیستند، ظلمی در افکار عمومی علیه دولت شکل گرفته؛ درحالی که این دولت با این 
فشار سنگین بین المللی، اقتصاد را خوب اداره کرد. اینکه توانستیم با تورم 4۵ درصد از این کار سخت عبور کنیم، 

بسیار موفقیت آمیز است.«
به راستی هیچ کس در ایران تصور نمی کرد که آمریکا زیر میز بزند؟ یا این اصلاح طلبان بودند که نمی خواستند 
بپذیرند آمریکا چنین کاری می کند. آنها هنوز هم به آمریکا امید دارند و هنوز هم به راحتی فریب می خورند. در 

مورد بقیه ادعاهای مرعشی هم قضاوت با شما....

تفاهم نامه وزرای كشور ایران و عراق 
در آینده نزدیک امضاء خواهد شد

معاون امنیتی و انتظامی وزارت کشور گفت: تیم کارشناسی وزارت کشور 
ایران و عراق پیش نویس تفاهم نامه همکاری 2 کشور را بررسی کردند تا در 

دیدار آتی وزرای 2 کشور در آینده نزدیک به امضا برسد.
مذاکرات رسمی هیئت های جمهوری اسلامی ایران و جمهوری عراق به ریاست 
عبدالحلیم فاهم الفرهود، مشاور عالی وزیر کشور عراق و حسین ذوالفقاری معاون 
امنیتی و انتظامی وزارت کشور با حضور مدیران ارشد وزارت کشور و پلیس طرفین 

دیروز یکشنبه در محل وزارت کشور برگزار شد.
حسین ذوالفقاری معاون امنیتی و انتظامی وزارت کشور در ابتدای نشست ضمن 
خیرمقدم به هیئت عراقی گفت: در کنار نشست امروز، تیم کارشناسی وزارت کشور 
ایران و عراق به بررسی پیش نویس تفاهم نامه همکاری دو کشور خواهند پرداخت تا 

در دیدار آتی وزرای دو کشور در آینده نزدیک به امضا برسد.
وی افزود: امیدواریم از دستاوردهای این سفر به ایران، این باشد که همه موضوعات 
مهم و ضروری بین دو کشور تدقیق و در تفاهم نامه همکاری لحاظ شود تا با کمک 

کارشناسان، نتایج مدنظر مقامات دو کشور، حاصل شود.
ذوالفقــاری گفــت: در هیچ دوره ای مردم ایران و عــراق از هم جدا نبوده اند و 
پیوند عمیقی میان آنها بوده است. بعد از شکست داعش، دشمنان دو کشور ایران و 
عراق، به دنبال ایجاد تفرقه و جدایی میان دو کشور بودند که الحمدالله با هوشیاری 
طرفین، دشــمنان به اهداف خود نرسیدند و اتحاد و همراهی مردم و دولت های ما 

مستحکم تر شده است.
ذوالفقاری ضمن یادآوری رشــادت ها و تلاش های شهدای دو کشور در مبارزه 
با تروریسم و در رأس آنها شهید سردار سلیمانی و شهید ابومهدی المهندس گفت: 
آنها برای جلوگیری از بروز اختلافات در عراق تلاش های بسیاری کردند و شهادت 
فرماندهان مقاومت و همراهانشان که به نوعی نماد هماهنگی و همدلی بین دو کشور 
بودند، به دســت عوامل آمریکایی، اثبات کرد که دشمنان دو کشور به فکر امنیت 
منطقه نیستند و با شعار مبارزه با تروریسم، فرماندهان خط مقدم مبارزه با تروریسم 

را به شهادت می رسانند.
معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشــور جمهوری اسلامی ایران ضمن تجلیل از 
مجاهدت های کم نظیر مردم عراق در مقابله با عوامل تروریستی اظهار امیدواری کرد 
که دولت و مردم عراق با هوشیاری و انسجام داخلی از شکل گیری و سازماندهی مجدد 
عوامل تروریستی که به دنبال ایجاد ناامنی مجدد در عراق هستند، جلوگیری کنند.
ذوالفقاری با بیان اینکه آمریکایی ها پس از ترک عراق به دنبال تقویت تروریست ها 
هستند، تصریح کرد: بر اساس تجربه و شواهد موجود می گوییم که حضور آمریکایی ها 
را در هیچ منطقه ای موجب ثبات و آرامش آن منطقه نمی دانیم. برای آمریکایی ها عادی 
است که صبح با گروهی بجنگند و عصر به همان گروه اسلحه بفروشند و حمایت کنند.

معاون وزیر کشور ایران تأکید کرد: جمهوری اسلامی ایران، اقتدار و آزادی عراق 
را اقتدار و آزادی خود می داند. همان میزان که اقتدار، امنیت و ثبات ایران برای رهبر 

معظم انقلاب اهمیت دارد، اقتدار و ثبات کشورهای اسلامی نیز مهم است.

استقبال ایران از توافق پاكستان و هند
 برای حفظ آتش بس

سخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان با استقبال از توافق هند و 
پاکستان برای حفظ آتش بس، اعلام کرد که این توافق گامی مهم در جهت 

صلح و ثبات بیشتر در آسیای جنوبی است.
ســعید خطیب زاده، سخنگوی وزارت امور خارجه از بیانیه مشترک بین هند و 
پاکستان مبنی بر توافق دو کشور برای حفظ دقیق آتش بس در خط کنترل استقبال 
کرد. به گزارش تسنیم، سخنگوی وزارت امور خارجه بیانیه مشترک هند و پاکستان را 
گامی مهم در جهت صلح و ثبات بیشتر در آسیای جنوبی دانست و ابراز امیدواری کرد، 
دو کشور با برداشتن گام های بیشتر در جهت صلح، ثبات و رفاه منطقه گام بردارند.

تشییع پیکر مطهر 10 شهید دفاع مقدس 
در مازندران

ساری- خبرنگار کیهان : 
پیکر ۱۰ شهید گمنام دوران دفاع مقدس در شش شهر مازندران تشییع 

خودرویی شدند.
پیکر های پاک و مطهر 1۰ شــهید گلگون کفــن دوران دفاع مقدس دیروز در 
شهر های بهشهر، قائم شــهر، آمل، محمودآباد، چالوس و رامسر بصورت خودرویی 

تشییع و خاکسپاری شدند.
هشت تن از این شهدا گمنام هستند و دو تن از این شهدا با هویت هستند که 

در شهرهای قائم شهر و محمودآباد تشییع و به خاک سپرده شدند.  
شهرستان بهشــهر میزبان دو شهید گمنام بود که یک شهید ۲1ساله از تک 
دشمن در سال۶7 در منطقه فاو و شهید دیگر 1۸ساله از عملیات کربلای پنج در 
شلمچه به شهادت رسیدند ، این دو شهید در دانشگاه آزاد بهشهر خاکسپاری شدند.

دو شهید ۲۰ و 17 ساله به ترتیب از عملیات کربلای پنج در شلمچه و دیگری 
در عملیات والفجر یک در فکه شهید و شناسایی شدند که در دانشگاه آزاد چالوس 

به خاک سپرده شدند.
همچنین دو شهید ۲4ساله از عملیات کربلای هشت در شلمچه و 1۸ساله در 

عملیات محرم در منطقه شرهانی در دانشگاه آزاد آیت الله آملی آمل تدفین شدند.
دو شهید 1۸و۲7 ساله رامسر هم به ترتیب در عملیات محرم منطقه شرهانی 
و عملیات والفجر یک منطقه فکه شــهید که در پارک شــهرداری )شهدا( رامسر 
خاکسپاری شدند. پیکر سرباز وظیفه ارتش شهید علی اکبر محمدی فرزند جان محمد 
نیز که در یازدهم دی ماه ۵9 در درگیری میمک به شهادت رسید، پس از4۰ سال 

به زادگاهش قائم شهر بازگشت که دیروز به خانه ابدی کوچ کرد.
همچنین بسیجی شهید منوچهر تقدّسی فرزند عسگری که چهارم مرداد 1344 
در شهرستان محمودآباد به دنیا آمده بود در 19 بهمن سال 13۶1 در عملیات والفجر 
مقدماتی در منطقه فکّه به شهادت رسید ، پیکر شهید منوچهر تقدّسی که 11 آبان 
امسال تفحص شده پس از  3۸ سال به زادگاهش شهرستان محمودآباد بازگشت و 

دیروز به خاک سپرده شد.

درمکتب امام

خطری برای مردم
این مستمندها، فقیرها، عیال خدا هستند، اداره باید اینها بشوند. 
فقرا را خدای تبارک و تعالی امر کرده است که اداره شان باید بکنیم. یک 
دسته غنی بنشینند کنار، و اینها بیچاره ها به فقر بگذرانند. ... ]نمی شود[ 
یک دســته آن بالاها بنشینند مُرفَّه و هرچه بخواهند هرزگی بکنند، 
یک دســته هم این زاغه نشین های تهرانی، که همه تان می بینید و در 
شهرهای خودتان هم هست امثالش. این نمی شود. این عملی نیست. 

من اخطار کردم، این یک خطری برای مردم هست .
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روایت عمویی از جلسه کمیسیون امنیت ملی

كمالوندی: بازرسی های آژانس از ایران 
حدود ۳0 درصد كاهش می یابد

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس 
با اشاره به جلسه دیروز این کمیسیون گفت: 
طبق گفته سخنگوی سازمان انرژی اتمی، با 
توقف اجرای پروتکل الحاقی، بازرســی های 
آژانس از ایران حدود 3۰ درصد کاهش می یابد.

ابوالفضل عمویی، سخنگوی کمیسیون امنیت 
ملی مجلس با  اشاره به جلسه فوق العاده کمیسیون 
امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس با موضوع 
پیگیــری اجرای قانــون اقدام راهبــردی برای لغو 
تحریم ها، گفت: این جلسه با حضور علی اکبر صالحی، 
بهروز کمالونــدی رئیس و ســخنگو و معاون امور 

بین الملل سازمان انرژی اتمی برگزار شد.
وی با بیان اینکه در این جلسه صالحی گزارشی از 
روند اجرای مواد مختلف قانون اقدام راهبردی برای لغو 
تحریم ها ارائه کرد، افزود: رئیس سازمان انرژی اتمی 
گفت که ما برای اجرای دقیق قانون اقدام راهبردی 
عزم راسخ داریم و در قانون ما مکلف به تولید 1۲۰ 
کیلوگرم اورانیوم غنی شده بیست درصد در طول یک 
ســال شده ایم که در حال حاضر ۲۵ کیلوگرم تولید 
شده است و زودتر از موعد به ظرفیت 1۲۰ کیلوگرم 

اورانیوم ۲۰ درصد می رسیم.
عمویی با  اشــاره به ســخنان صالحــی درباره 
روند نصب ســانتریفیوژهای نسل جدید IR۲M و 
IR۶ در تأسیســات فردو و نطنز، گفت: طبق گفته 
رئیس ســازمان انرژی اتمی، در موعد مقرر شده در 
قانون نصب آبشارهای این نوع از سانتریفیوژها هم 

تکمیل و گازدهی خواهد شد.
سخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اســلامی ادامه داد: رئیس 
 سازمان انرژی اتمی درباره اجرای ماده ۶ قانون مبنی 
بر توقف اجرای داوطلبانه پروتکل الحاقی گفت که 
مــا از ۲7 بهمن ماه در اجرای قانون اقدام راهبردی، 

دبیرخانه آژانس بین المللی انرژی اتمی را نسبت به 
توقف اجرای پروتکل الحاقی در ۵ اســفندماه آگاه 
کردیم و پس ازآن بود که مدیرکل آژانس برای بررسی 
نحوه ادامه همکاری ایران و آژانس بر اساس پادمان، 
درخواست سفر به تهران کرد که ما ضمن تأکید بر 
اجرای قانون در موعد مقرر، با این سفر برخورد ایجابی 

و پیشنهادهای مدیرکل را دریافت کردیم.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: پس از هماهنگی با نهادهای مربوطه و 
بعد از مذاکرات طولانی در روز 3 اســفند بر سر یک 
تفاهم فنی درباره نحوه اجرای قانون مجلس توافق شد 
که بر اساس آن، ضمن توقف اجرای پروتکل الحاقی 
در موعد مقرر، ایران تا 3 ماه اطلاعات نظارتی را در 
داخل، بدون دسترسی بازرسان آژانس، ذخیره می کند 
و درصورتی که خواسته های ایران در این مدت تأمین 

شود، این اطلاعات به منظور استمرار نظارتی آژانس در 
آینده با نظر ما، به رؤیت آنها خواهد رسید.

وی یادآور شد: رئیس سازمان انرژی اتمی تأکید 
کرد که در صورت عدم تأمین خواسته های کشورمان، 
ایران پس از 3 ماه این اطلاعات را پاک خواهد کرد.

عمویی در ادامه با  اشــاره بــه اظهارات بهروز 
کمالوندی در این جلسه، گفت: سخنگوی سازمان 
انرژی اتمی ضمــن مروری بر جزییات متن بیانیه 
مشــترک و ضمیمه آن  که بــه دلایل ملاحظات 
حفاظتی محرمانه است، گفت که حدود 7۰ درصد 
بازرسی ها از برنامه هسته ای ایران مبتنی بر معاهده 
پادمان بوده است و با توقف اجرای پروتکل الحاقی، 
بازرســی های آژانــس از ایران حــدود 3۰ درصد 

کاهش می یابد.
وی بیان کرد: در ادامه جلسه نمایندگان عضو 

کمیسیون به طرح دیدگاه ها و سؤالات خود درباره 
نحوه اجرای قانون اقدام راهبردی پرداختند و تأکید 
کردند این قانون باعث تقویت مواضع کشورمان است و 
مجلس بر اجرای دقیق این قانون اصرار دارد. بر اساس 
جمع بندی صورت گرفته توسط رئیس کمیسیون، 
نماینــدگان در آینده نزدیک بــا بازدید میدانی از 
تأسیسات هسته ای بر روند اجرای دقیق این قانون 
و توقف اجرای پروتکل الحاقی نظارت خواهند کرد.

به گزارش مهر، ســخنگوی کمیسیون امنیت 
ملی و سیاســت خارجی مجلس شــورای اسلامی 
تصریح کرد: همچنین مقرر شد جلسات کارشناسی 
با همکاری سازمان انرژی اتمی و وزارت امور خارجه 
و ســایر نهادهای ذی ربط برای تدبیر مواجهه قاطع 
با زیادی خواهی های غربی هــا در روزهای پیش رو 

تشکیل شود.

عضو کمیسیون برنامه  و بودجه مجلس 
گفت: پیوستن به FATF نه تنها مشکلی را 
از ما حل نمی کند، بلکه مشکلات معیشتی 
مردم را بیشتر و سفره ها را کوچک تر می کند.

جبــار کوچکی نژاد نماینده مردم رشــت در 
مجلس با انتقاد از پیوســتن بــه FATF گفت: 
پیوستن به کنوانسیون های FATF نه تنها مشکلی 
را از ما حل نمی کند بلکه فشــارها و مشــکلات 
معیشتی مردم را بیشتر و سفره آنها را کوچک تر 

می کند.
وی افزود: FATF با شعار شفافیت در عرصه 
ظاهر می شود اما واقعیت آن است که به دنبال کسب 

اطلاعات محرمانه اقتصادی ماست.
عضو کمیســیون برنامه وبودجه و محاسبات 
مجلس اظهار داشــت: ما امروز در شرایط تحریم 
هستیم و در این شرایط خاصی که در آن قرار داریم 
نباید اطلاعات مالی مان را در اختیار مجموعه هایی 
قرار دهیم که توسط دشمنان ما مدیریت می شود.
کوچکی نژاد خاطرنشان کرد: کشورهایی که 
امروز FATF تحت مدیریت آن ها اداره می شــود 
حامیان اصلی گروه های تروریستی هستند و جالب 
اینجاست که همین حامیان گروه های تروریستی در 
جهان در کنوانسیون ها دم از شفافیت مالی و مبارزه 

با تأمین مالی تروریسم می زنند.

وی افــزود: همان طور که گفتــم ما امروز در 
شرایط تحریم هستیم و پیوستن به FATF باعث 
می شود تا اطلاعات مربوط به دور زدن تحریم ها و 

امثال آن در اختیار دشمنان ما قرار گیرد.
وقتی ما قانون مبارزه با پولشویی داریم

 چرا باید بیگانگان به مقدراتمان مسلط شوند
همچنین محمدحسین فرهنگی، نماینده مردم 
تبریــز در مجلس در گفت وگو با فارس با انتقاد از 
پیوستن به FATF گفت: وقتی ما قانون مبارزه با 
پولشویی و مبارزه با تروریسم داریم چه دلیلی دارد 
تا با پیوستن به این گونه کنوانسیون ها مخالفانمان را 

بر مقدرات اقتصادی کشور مسلط کنیم.

نماینده مجلس مطرح کرد

پیوستن به FATF سفره ها را كوچک تر می كند

گزارش رئیس سیا:
آمریکا تعامل پذیر نیست

یادداشت روز

اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان 
مستقل اعلام کرد: اعضای مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در بررســی لوایح FATF، با 
عبرت گیری از گذشته و با تأسی به فرمایشات 
برابر  انقلاب، اســتراتژی مقاومت در  رهبر 

زیاده خواهی های غربی را در پیش گیرد.
اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل 
در بیانیه ای درباره FATF نوشــت: در روزهای اخیر 
موضوع پیوســتن مشروط جمهوری اسلامی ایران به 
کنوانسیون های CFT و پالرمو به شرط اجرایی شدن 
آن پس از لغو تحریم ها، در مجمع تشخیص مصلحت 

نظام مطرح شده است.
در این بیانیه خطاب به اعضای مجمع تشخیص 
مصلحت نظام آمده اســت: یکی از نکات اصلی در 
این کنوانسیون جرم انگاری مباحث مربوط به اشاعه 
ســلاح های نظامی است که می تواند قدرت دفاعی 
کشور را در بحث تولید و برد موشک ها تحت تأثیر 
خود قرار دهد. دشمنان قسم خورده ای که از جنگ 
هشت ساله تا حوادث ده سال گذشته محور مقاومت، 
روزی نبوده که به درصدد ضربه زدن به اسلام و ایران 
عزیز نباشــند. حال باید این سؤال را از شما پرسید 
حتی با فرض رفع تحریم ها حاضر هســتید قدرت 
دفاعی کشور ما تحت تأثیر این معاهده استعماری 

قرار گیرد؟
انجمن های اســلامی دانشجویان مستقل اظهار 
کردند: اجرایی شــدن FATF در دست دولت است 
و ممکن اســت کابینه آقای روحانی مشــابه عملکرد 
خــود در برجام، پس از تصویب مجمع و قبل از آن که 
طرف های غربی به تعهدات خود عمل کنند، به اجرای 

کامل اف ای تی اف بپردازد.

دانشجویان در ادامه افزودند: در مسئله برجام نیز 
دولت آقای روحانی با نادیده گرفتن شــروط رهبری 
برای اجرایی شدن برجام، از همان فردای تصویب این 
معاهده تمامی تعهدات خود را انجام داد و کشور را در 
برابر طرف های غربی خلع ســلاح کرد. به نوعی که ما 
هیچ اهرمی برای فشــار به کشورهای 1+۵ برای الزام 
آن ها به عمل به تعهداتشان نداشتیم. سؤال ما از شما 
این است که اعضای محترم مجمع تشخیص مصلحت 
نظام چگونه می خواهند به دولتی با این سابقه تاریک 
که حتی حاضر نیســت مسئولیت عملکرد خویش را 

در بحران های اقتصادی کشور بپذیرد، اعتماد کنند؟
به گزارش تسنیم، در ادامه این بیانیه آمده است: 

برای پیوستن به معاهدات جهانی در حقوق بین الملل 
سه پیش فرض وجود دارد، »عدم تصویب«، »تصویب 
بدون شــرط و اجرا« و »تصویب مشروط و اجرا«. اما 
آنچه که مورد نظر مجمع تشــخیص مصلحت نظام 
است یعنی »تصویب مشروط بدون اجرا« در پیوستن 
به معاهدات بین المللی عملی نیست و هیچ نهادی این 
مســئله را نمی پذیرد. این گــزاره مورد تأکید و تأیید 
کمیسیون تخصصی حقوقی و قضایی مجمع نیز بوده 
است. حال این سؤال را از شما اعضای محترم مجمع 
می پرسیم، با چه استدلال حقوقی پیشنهاد »پیوستن به 
کنوانسیون های CFT و پالرمو مشروط بر لغو تحریم ها« 

مطرح شده است؟

بیانیه یک تشکل دانشجویی درباره پیوستن مشروط به پالرمو

مجمع تشخیص مصلحت با عبرت از گذشته لوایح FATF را بررسی كند

دبیر شــورای عالی فضای مجازی نسبت به 
بی توجهی به توانمندی های کشور در بومی سازی 
ارتباطی شــبکه  ملی اطلاعات  زیرساخت های 

انتقاد کرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، ابوالحسن فیروزآبادی با 
بیان اینکه به رغم ظرفیت بالای کشــور در بومی سازی 
زیرســاخت های ارتباطی شــبکه ملی اطلاعات اما به 
توانمندی های کشور در این خصوص بی توجهی می شود، 
گفــت: جنب و جــوش خوبی در زمینه بومی ســازی 
زیرســاخت های شــبکه ملی اطلاعات دیده می شود و 
شرکت های مختلفی تلاش می کنند تا اجزای پرکاربرد 

شبکه را در داخل کشور تهیه کنند.
وی بــا بیان اینکه فناوری این تولیدات در ســطح 

بین المللی و استاندارد اســت، ادامه داد: این شرکت ها 
در برخی حوزه های بســیار پیچیده و به روز و در برخی 
ســامانه ها مانند OSS شــبکه های اپراتوری و ساخت 
سوئیچ ها و روترها و نیز در حوزه مراکز داده )دیتاسنتر(، 
بسیار موفق ظاهر شدند و می توان گفت به خودکفایی 
کامل رســیده ایم و خط تولید همه اجزای به کار رفته 
در دیتاســنترها و حتی سرورها، در کشــور راه اندازی 

شده است.
دبیر شــورای عالی فضای مجازی گفت: متأسفانه 
متناســب با ظرفیت کمی و کیفی که در کشور وجود 
دارد بودجه مناســب برای تحریک بازار و به کارگیری 
توانمندی ها وجود ندارد. در حالی که کشــور در حوزه 
شــبکه ثابت و تلفن همراه نیازمند توسعه است و آحاد 

جامعه به خدمات شبکه ملی اطلاعات نیاز دارند و روز 
به روز این تقاضا افزایش می یابد.

وی در پاســخ به ســؤالی مبنی بر اینکه وزارت 
ارتباطات چقدر در توسعه شبکه ملی ارتباطات مطابق 
برنامه پیش رفته اســت؟ افزود: شبکه ملی اطلاعات 
بزرگ تر از ابعاد وزارت ارتباطات است و به نظر ما این 
موضوع عزم ملی می خواهد و مــا وزارت ارتباطات را 
رهبر ارکستر شبکه ملی اطلاعات می دانیم. در شبکه 
ملی اطلاعات هم مردم به عنوان کاربر و شــرکت های 
خصوصــی به عنوان عرضه کننــده خدمات و فناوری 
جدیــد و هم شــرکت های بزرگ اپراتــوری از قبیل 
شرکت زیرساخت و شرکت های اپراتوری تلفن ثابت و 
همراه، در کشور نقش دارند و رهبری این کار با وزارت 

ارتباطات است.
فیروزآبادی گفت: شاید در این بخش وزارت ارتباطات 
خیلی هم مقصر نباشــد چرا که ما ایده آل های بســیار 
بالایی را مدنظر قرار دادیم؛ می خواهیم سیستم عامل، 
پلتفرم و پیام رسان های مستقل داشته باشیم، می خواهیم 
شبکه های ارتباطی خود را خودمان مدیریت کنیم و ابتدا 
و انتهای هر ارتباط و بانک اطلاعاتی مورد استفاده مردم 
در داخل باشــد. می خواهیم اطلاعاتی که مردم تولید، 

ذخیره و پردازش می کنند در داخل کشور باشد.
وی افزود: البته اگر در این مجموعه صدای ناهمگونی 
بیرون بیاید ما وزارت ارتباطات را مقصر می دانیم و توقع 
داریم تلاش بیشتری کند. قطعاً از دولت هم می خواهیم 

بودجه های لازم را در اختیار قرار دهد.

انتقاد دبیر شورای عالی فضای مجازی
از بی توجهی به توانمندی ها در بومی سازی شبکه ملی اطلاعات

رئیس مجلس در جلسه علنی دیروز گفت 
که تلاش مجلس ایجــاد عدالت در پرداخت 
حقوق ها اســت و حاجی بابایی نیز گفت که با 
مصوبه مجلس در قانون بودجه ۱4۰۰، برای همه 
کارکنان دولت همسان ســازی با شیوه ای که 
پیش بینی شده است، در سال ۱4۰۰ اجرا می شود.
جلســه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی 
به ریاســت »محمدباقر قالیباف« و با حضور 199 
نماینده آغاز شد. »احمد امیرآبادی فراهانی« عضو 
هیئت رئیسه مجلس دستور کار مجلس را بررسی 
گزارش کمیسیون تلفیق درباره لایحه بودجه 14۰۰ 
اعلام کرد. مجلس تا کنون 9 جلسه درباره بررسی 

لایحه بودجه 14۰۰ برگزار کرده است.
محمدباقــر قالیباف در نشســت علنی صبح 
دیروز  و در جریان بررسی اصلاحات بخش درآمدی 
لایحه بودجه 14۰۰، در پاسخ به سخنان »محمدباقر 
نوبخت« رئیس ســازمان برنامــه و بودجه مبنی 
بــر تصمیم مجلس برای کم کردن ســقف حقوق 
بازنشستگان، اظهار داشت: آقای نوبخت توجه داشته 
باشند که مجلس هیچ گاه دنبال این نبوده که مشکل 
مردم را حل نکند؛ بلکه رفع مشکلات صندوق های 
بازنشســتگی، صندوق تأمین اجتماعی، صندوق 
تأمین اجتماعی نیروهای مســلح و رفع مشکلات 
کارگران همواره جزو دغدغه های ما بوده است؛ حتی 
کارهایی که دولت مجوزی برای انجام آن دریافت 
کرده، مجلس با نگاه مثبت این موضوعات را دنبال 
کرده است. وی افزود: اصلا قصد این نیست که سقف 
حقوق بازنشستگان را کم کنیم، هرچند دولت در 
صندوق های بازنشستگی و صندوق تأمین اجتماعی 
که متعلق به کارگران است، رقم افزایش سالیانه را 
در حد 1۸ درصد نگه داشت و مابقی دستگاه ها را 
تا حدود 4۰ هم افزایش داد که این ناعدالتی است و 
الان هم مجلس در قانون بودجه آن را اصلاح می کند 

تا بخش تأمین اجتماعی برای کارگران حل شود.
رئیس مجلس تأکید کرد: منظور این است که ما 
محل تأمین این موضوع را از جایی نیاوریم که مجدداً 
افزایش نقدینگی و تورم را داشته باشیم؛ بدین معنا 
کــه از طرفی کمک به مردم کنیم و از طرف دیگر 

دست در جیب مردم کنیم.
قالیباف همچنین با  اشــاره به اظهارات رئیس 
سازمان برنامه و بودجه مبنی بر اینکه مجلس حدود 
سه ماه است که لایحه افزایش حقوق بازنشستگان 
تأمین اجتماعی را اعلام وصول نکرده است، گفت: 
آقــای نوبخت می دانــد که چرا دولــت لایحه ای 
دوفوریتی به منظور افزایش حقوق بازنشســتگان 
کشوری ارائه کرده اســت، دولت بعد از تخلف در 
زمینه افزایش حقوق بازنشستگان، لایحه ای را برای 
اصلاح آن ارائه کرده است. دولت باید برای افزایش 
حقوق بازنشستگان کشوری از مجلس مجوز دریافت 

می کرد و مجلس با این اقدام موافق بود.
مجوز مجلس برای گازرسانی به روستاهای 
سیستان و بلوچستان و استان های نفت خیز

 نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه 
علنی دیروز و در جریان بررســی بخش هزینه ای 
لایحه بودجه ســال 14۰۰، با بند )د( تبصره )1( 

ماده واحده این لایحه موافقت کردند.

در بنــد )د( تبصره )1( ماده واحده این لایحه 
آمده اســت: وزارت نفت از طریق شــرکت دولتی 
تابعه ذی ربط مکلف است از محل سهم چهارده و 
نیم  درصد )14/۵٪( شرکت مذکور تا میزان بیست 
هزار میلیارد )۲۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰( ریال نسبت 
به گازرســانی به روستاها و اتمام طرح)پروژه( های 
نیمه تمام گازرســانی به روستاها، تداوم گازرسانی 
با اولویت گازرســانی به شهرها و روستاهای استان 
سیستان و بلوچستان و استان های نفت خیز و گازخیز 
و مناطقی که از لحاظ گازرسانی شهری و روستایی 
پایین تر از متوسط کشور می باشند و پاسگاه های در 
محدوده بافت روستایی و همچنین روستاهای واقع 
در مناطق کوهستانی و صعب العبور حداقل دو برابر 

سرانه ، اقدامات لازم را به عمل آورد.
 هزینه های مربوط به گازرســانی به مدارس و 
مساجد روستاهای گازرسانی شده از محل منابع این 
بند قابل تأمین است. معادل مبلغ پنج هزار میلیارد 
)۵.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰( ریال از مبلغ فوق جهت 
بهسازی معابر و  ترمیم آسیب های ناشی از حفاری 
شبکه معابر روستاها در اختیار بنیاد مسکن انقلاب 

اسلامی و دهیاری ها قرار می گیرد.
مخالفت مجلس با واردات خودرو از مناطق آزاد

 در جلسه علنی دیروز و در ادامه بررسی بندهای 
درآمدی لایحه بودجه 14۰۰ کل کشــور، بررسی 
پیشنهادات اصلاحی نمایندگان نسبت به تبصره های 
درآمدی ارجاع شده به کمیسیون تلفیق در دستور 
کار قرار گرفت و برخی پیشنهادات به تصویب رسید.
بر این اساس، نمایندگان با ۲1۲ رأی موافق، 1۲ 
رأی مخالف و ۵ رأی ممتنع از مجموع ۲4۵ نماینده 
حاضر در صحن، با حذف بند الحاقی ۶ تبصره ماده 
واحده لایحه بودجه، با واردات خودروهای خارجی از 

مناطق آزاد در سال آینده مخالفت کردند.
افزایش حقوق بازنشستگان

محمدباقر نوبخت معاون رئیس جمهور و رئیس 
سازمان برنامه و بودجه در جلسه علنی دیروز مجلس 
شــورای اسلامی و در جریان بررسی لایحه بودجه 
14۰۰ اظهار داشــت: دولــت و مجلس همراه هم 
برای کمک به اقشار مختلف و بازنشستگان تأمین 
اجتماعی اقدام کردند، از 1۵۰ هزار میلیارد تومانی 
که در بند )و( تبصره )۲( آمده است 3۲ هزار میلیارد 
تومــان برای افزایش حقوق بازنشســتگان تأمین 
اجتماعی و 1۸ هــزار میلیارد تومان برای افزایش 
حقوق بازنشســتگان کشوری و لشکری اختصاص 

پیدا می کند.
وی با بیان اینکه ســه ماه قبــل لایحه ای دو 
فوریتی به مجلس ارائه شــده تا اجازه داده شــود 
بازنشســتگان تأمین اجتماعی نیز افزایش حقوق 
داشته باشند، گفت: از هیئت رئیسه درخواست داریم 
تا لایحه دولت اعلام وصول شود و بتوانیم 1۰۰ درصد 

منابع مدنظر به این منظور اختصاص داده شود.
عدم افزایش حقوق گمرکی 

کالاهای اساسی و دارو
»محمدباقر قالیباف« رئیس مجلس در جریان 
بررســی لایحه بودجه 14۰۰ )بخش درآمدی بند 
الحاقی یک تبصره 7(  اظهار داشت: برای ما این مهم 
اســت که حدود ۸ میلیارد دلاری که ارز  ترجیحی 
برای کالاهای اساسی و تجهیزات و دارو پیش بینی 
شده، وقتی می خواهد وارد کشور شود حقوق گمرکی 
و سود بازرگانی اش نسبت به سال 99 افزایش نیابد. 

وی افزود: یک راه این اســت که برای حقوق 
گمرکــی ets و ارز  ترجیحــی را قــرار دهیم که 
این شفافیت لازم را ندارد و ممکن است برخی کالا 

هم وارد کشور شود. 
رئیــس مجلس تصریح کرد: یک راه دیگر این 
اســت که اینها را با یک قیمــت وارد کنیم و برای 
کالاهای اساسی، ســود بازرگانی را آن قدر کاهش 
دهیم که قیمت ها از سال 99 بالاتر نرود که به نظر 
می رسد این راه شفافیت بیشتری را ایجاد می کند.
تعرفه اینترنت پیام رسان  های داخلی رایگان شد

مجلس شورای اســلامی و در جریان بررسی 
بخش درآمدی لایحه بودجه ســال 14۰۰، با رفع 
ابهامی درباره رایگان بودن اینترنت پیام رسان های 
داخلی مانند شــاد و دانشــگاه ها در سال آینده با 
17۶ رأی موافق، ۸ رأی مخالف، 11 رأی ممتنع از 
مجموع ۲49 نماینده حاضر در جلسه موافقت کردند.

بر اساس مصوبه روز گذشــته نمایندگان در 
تبصره )1۸( بخش درآمدی؛ دولت را مکلف کرده 
بودنــد که نرخ تعرفه اینترنت را برای اســتفاده از 
پیام رســان های داخلی ۲۰ درصد نرخ تعرفه های 
پیام رسان های خارجی تعیین و وصول نماید که بر 
اساس این مصوبه این شائبه به وجود آمد که تعرفه 
اینترنت پیام رسان های داخلی مانند شاد، دانشگاه ها، 
مراکز دولتی و... که در ســال 99 رایگان است، در 

سال آینده مشمول هزینه نخواهد شد.
ایــن رفع ابهام از ســوی مصطفــی طاهری 
نماینده زنجان مطرح شــد و نمایندگان نیز با آن 

موافقت کردند.
بر همین اساس پیام رسان های داخلی مانند شاد 
مشمول ۲۰ درصد نرخ تعرفه نخواهد شد و همچنین 
قیمت ترافیک پیام رسان داخلی حداکثر ۲۰ درصد 
 ترافیک اینترنــت بوده و تعیین مصادیق و ضوابط 
اجرایی آن برعهده شورای عالی فضای مجازی است.

پایان بررسی بخش درآمدی بودجه
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در نشست 
علنی صبح امروز، بررسی بخش های درآمدی لایحه 
بودجه سال 14۰۰ کل کشور را به اتمام رساندند و 
سقف درآمدهای بودجه سال آینده را تعیین کردند.

بر این اساس، سقف درآمدی بودجه سال آینده 

از محل درآمدهای عمومی و اختصاصی دولت که 
با 19۸ رأی موافق، ۲ رأی مخالف و 4 رأی ممتنع 
از مجموع ۲44 نماینده حاضر در جلسه به تصویب 

رسید، به این شرح است:
»الف- منابع بودجه عمومــی دولت از لحاظ 
درآمدهــا و واگــذاری دارایی های ســرمایه ای و 
مالــی و مصــارف بودجه  عمومــی دولت از حیث 
تملــک دارایی های ســرمایه ای و مالــی بالغ بر 
1۰.۰۵۸.۶39.۲7۲.۰۰۰.۰۰۰ ریال )ده میلیون و 
پنجاه و هشت هزار و ششصد و سی و نه میلیارد و 

دویست و هفتاد و دو میلیون ریال( شامل:
بــر  لــغ  با مــی  عمو بــع  منا  -1
9.1۰7.۸99.3۶۰.۰۰۰.۰۰۰ ریــال )نه میلیون و 
صد و هفت هزار و هشــتصد و نود و نه میلیارد و 

سیصد و شصت میلیون ریال(.
۲- درآمدهــای اختصاصــی وزارتخانه هــا و 
مؤسسات دولتی بالغ بر 9۵۰.739.91۲.۰۰۰.۰۰۰ 
ریال )نهصد و پنجاه هزار و هفتصد و سی و نه میلیارد 

و نهصد و دوازده میلیون ریال(«
متناسب  سازی حقوق شاغلین  تصویب 

در کمیسیون
حمیدرضــا حاجی بابایی رئیس کمیســیون 
برنامه و بودجه و محاسبات صبح دیروز در مجلس 
از تصویب تبصره 3 ماده ۲9 قانون برنامه ششــم با 
هدف همسان سازی حقوق کارکنان دولت خبر داد.
وی در توضیح این مصوبه کمیســیون تلفیق 
افزود: با توجه به اینکه کارمندان غیر هیئت علمی 
 دانشگاه ها، کارمندان زندان ها، معلمان، جهادگران و 
سایر کارکنان دولت، متقاضی و پیگیر همسان سازی 
حقــوق و مزایا با ســایر کارکنان دولــت بودند، 
برای تحقق درخواســت های بحق کارکنان دولت 
ایــن تبصره از ماده ۲9 پیگیری و امروز به تصویب 
رســید. با این مصوبه در قانون بودجه 14۰۰، برای 
همه کارکنان دولت همسان ســازی با شیوه ای که 
پیش بینی شده است، در سال 14۰۰ اجرا می شود.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات 
مجلــس در تبیین تبصره 3 ماده ۲9 قانون برنامه 
ششم گفت:  بر اساس این تبصره دولت مکلف است، 
طی سال اول اجرای قانون برنامه سازوکار مناسب در 
نظامات پرداخت حقوق ومزایای بین مقامات، روسا، 
مدیران وکارکنان موضوع این ماده در مشاغل مشابه 
در هر صورت از بیست درصد )۲۰٪( تجاوز نکند و 

در مسیر تصمیم گیری قانونی قرار دهد. 
وی تأکید کرد: با الحاق تبصره 3 ماده ۲9 قانون 
برنامه ششم به بند »و«  تبصره۲، بودجه  14۰۰، 

خواسته کلیه کارمندان باید محقق شود.
حاجی بابایی در پایان اظهــار امیدواری کرد: 
دولت همه تلاش خود را بــرای اجرای این قانون 

عدالت خواهانه به کار گیرد.

مجلس متناسب  سازی و عدالت در پرداخت حقوق  ها را تصویب كرد

بقیه از صفحه ۲
در واقع، حالا که شکاف جدی در سازمان تحریم ها افتاده، مجدداً تحرکاتی در کار است تا با وعده هایی در حد آبنبات چوبی، 
همت تدارک شده برای زدن ضربات تعیین کننده به تحریم ها را دچار  تردید کند. وعده واگذاری مشوق به جای لغو تحریم ها یا 

توافق موقت)!( ادامه همان خدعه و وقت کشی چند ساله است.
7- دولت مستاصل و فرتوت بایدن، در کنار فریبکاری، با ادبیات تهدید سخن می گوید. چنانکه او پس از حمله به نیروهای 
مقاومت در مرز سوریه و عراق، برای نیروهای مقاومت و ایران خط و نشان کشید و گفت این، هشدار به ایران بود. این گزافه گویی 
در حالی است که ژنرال مکنزی فرمانده نیروهای  تروریست سنتکام، به تازگی درباره حمله موشکی به پایگاه عین الاسد گفت: 
»هرگز پیش از این، چنین حمله ای را به چشــم ندیده بودم. موشک های آنها دقیق هستند و به هر جا که بخواهند، اصابت 
می کنند. اگر پایگاه را تخلیه نمی کردیم، 2۰ تا 3۰ فروند هواپیما و ۱۰۰ تا ۱5۰ نیروی نظامی نابود می شدند«. ایران که جای خود 
دارد. همین روزها که آمریکایی ها و صهیونیست ها مشغول لافزنی بودند و بایدن به سعودی ها وعده می داده از آنها در برابر 
حملات مقاومت یمن حفاظت می کند، پایگاه ها و کاروان های نظامی آمریکا در عراق بارها آماج حملات زهرآگین نیروهای مردمی 
ضد  اشغالگری شد؛ مقاومت سربلند یمن، مراکز نظامی در پایتخت جنایتکاران سعودی را با موشک و پهپاد ها درهم کوبید؛ و 
شناور نظامی- جاسوسی پیشرفته صهیونیستی که قصد داشت با هویت پوششی انگلیسی )باربری!( شبانه و دزدکی از منطقه 
خارج شود، گرفتار تیر غیب شد. مفهوم این اتفاقات متنوع این است که قاعده »هر عملی، عکس العملی دارد، مساوی و در 
جهت عکس آن«، کاملاً بر موازنه قدرت در منطقه حاکم شده و دوران لافزنی در غربت سپری شده است. اکنون دست جبهه 
مقاومت در منطقه، پرُتر از همیشه است و دست برتر را نیروهای مقاومت در چهار گوشه منطقه دارند؛ حتی اگر خواجه نقابدار، 

در خباثت و شرارت پا جای پای  ترامپ گذاشته باشد.


